
Market Outreach and Investment 

Fundraising remains a challenge considering the global downturn and slow 
recovery from the pandemic. Although we saw an increase in investment 
during the first three quarters of the year, VC activity slowed amid shifting 
economic conditions and volatile global circumstances. Regardless of these 
obstacles, the Cyberport Macro Fund, Cyberport Investors Network, and other 
investment-promotion initiatives, continued to bolster start-up investment, 
spur economic growth, and fuel international expansion. To seek new avenues 
of growth, we persistently established connections, and unlocked fresh 
opportunities for community companies to scale up and expand into new 
horizons. 

Fundraising in the Spotlight 

Despite a challenging global fundraising landscape, Cyberport community 
members achieved varying levels of success throughout the year. GOGOX, one 
of Cyberport’s earliest incubatees, became the first community company to go 
public, listing on the Hong Kong Stock Exchange’s Main Board. WATI, an SaaS 
start-up that helps businesses engage with customers via WhatsApp, received 
HK$178 million (US$23 million) in Series B funding to fuel its Southeast Asia 
growth; CoverGo, an InsurTech start-up, secured HK$116 million (US$15 million) 
in Series A funding to expand its Middle East presence; and Animoca Brands, 
a high-flying Web3/blockchain Company, clinched HK$852 million (US$110 
million) to expand its Web3 frontier. While validating the quality of start-ups 
and the appeal of their solutions to global investors and markets, these deals 
highlighted Cyberport’s position as a tech investment hub. 

Cyberport Macro Fund (CMF)

数码港投资创业基金 

Annual Highlights

年度重点

Total CMF investment and co-investments
数码港投资创业基金投资及共同投资总额 
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119+HK$ million (US$15.31 million) 

1.19+亿港元（1,531万美元）

Start-ups Thrive with Critical Support 

We continued to leverage the Cyberport Macro Fund (CMF) and Cyberport 
Investors Network (CIN), providing strategic and critical financial support to 
promising start-ups, ensuring they have the resources they need to sustain and 
prosper. In 2022/23, CMF, Cyberport’s investment arm that specialises in seed 
to Series A or later stage funding, invested and attracted co-investments into 
four community companies, namely Wada Bento (FoodTech), Avalon SteriTech 
(EnvironmenTech), Gense Technologies (MedTech), and alfred24 (smart 
logistics). The CMF investment and co-investments totalled over HK$119 million 
(US$15.31 million). To date, CMF has invested in 27 start-ups and, together with 
co-investments, the total investment amount reached HK$1.76 billion (US$226 
million), resulting in a co-investment ratio of 1:9. 

MARKET OUTREACH AND 
INVESTMENT
开拓海外市场及投资机会

开拓海外市场及投资机会

鉴于疫情后全球经济下滑及复苏缓慢，集资活动仍具

挑战。尽管留意到本年度前三个季度的投资有所增

长，但随着经济形势的变化及全球环境的动荡，创业

投资活动放缓。尽管障碍重重，“数码港投资创业基

金”、“数码港投资者网络”及其他促进投资措施仍然继

续支持初创企业投资、刺激经济增长及推动国际市场

扩张。为寻求新的增长途径，我们不断建立联系，为

社群企业提供崭新的发展机会，以扩大规模并拓展新

领域。

备受瞩目的集资活动

尽管全球集资环境充满挑战，数码港社群成员全年仍

取得了不同程度的成功。数码港最早培育公司之一  

GOGOX成为首家上市的社群企业，并在香港交易所主

板上市。帮助企业透过WhatsApp与客户互动的软件营

运服务 (SaaS)的初创企业WATI在B轮融资中获得1.78

亿港元（2,300万美元）资金，有助扩张其在东南亚地

区的业务；保险科技初创企业CoverGo在A轮融资中获

得1.16亿港元（1,500万美元）资金，扩大其在中东地区

的业务；Web3／区块链龙头企业Animoca Brands获得 

8.52亿港元（1.1亿美元）资金，借此扩大其Web3业务

版图。该等交易在验证初创企业的质素及其解决方案

对全球投资者和市场的吸引力的同时，亦凸显了数码

港作为科技投资中心的地位。 

4 projects
个项目

Investment projects
投资项目

为初创企业提供关键助力发展

我们继续利用 “数码港投资创业基金 ”及 “数码港投资

者网络 ”为有前景的初创企业提供策略及关键财务支

持，确保它们拥有持续业务及实现发展所需的资源。

于2022/23年度，数码港的投资单位“数码港投资创业

基金”专注于种子到A轮或后期阶段的融资，对4间社群

企业作出投资并吸引同共投资，包括和田便当（食品

科技）、铠耀环境卫生科技（环境科技）、尖思科研（医

疗科技）及alfred24（智慧物流），“数码港投资创业基

金”投资连同共同投资总额超过1.19亿港元（1,531万美

元）。迄今为止，“数码港投资创业基金”已投资27间初

创企业项目，基金投资连同共同投资，投资总额达到 

17.6亿港元（2.26亿美元），引资比率为1:9。
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Meanwhile, CIN, an exclusive network of investors consisting of venture capital 
and private equity funds, family offices, and corporate venture funds, has 
facilitated investment of HK$444 million (US$57.3 million) in 12 community 
companies in 2022/23. More than 20 members also joined the network this 
year, many with Greater Bay Area (GBA) and Southeast Asia expertise. CIN 
has facilitated over HK$2.04 billion (US$263 million) in total investments and 
supported 75 projects since inception. Overall, this bolstered membership 
strengthens the network’s ability to generate investment for start-ups while 
also improving their fundraising and deal-making capabilities. To facilitate 
investor-matching, two mini Cyberport Venture Capital Forums events were 
held in July 2022 and January 2023, respectively. The iStartup platform also 
continued to provide an on-demand platform for CIN investors to connect with 
community companies directly and at any time. 

Collaboration and Knowledge Sharing Expands 

The Cyberport Venture Capital Forum (CVCF) is Cyberport’s premier annual 
event for investors to share knowledge and collaborate, as well as to deepen 
engagement with community companies. CVCF 2022 saw the sixth edition of 
the event held in hybrid format, with a “Thriving in the Dynamic: Refocusing 
for Growth” theme. More than 100 international speakers from 45 countries 
and regions attended the event, exploring growth opportunities and strategies, 
including in ESG, metaverse, SportsTech, blockchain gaming, ConstructionTech, 
and social innovation. Together with the concurrent Smart Living Venture 
Day, which focused on EdTech, ArtTech, GeronTech, and SocialTech, CVCF 2022 
attracted a record-high attendance of 2,500 participants and 120,000 page views 
on the online platform. It also facilitated over 300 one-on-one meetings between 
investors and start-ups and generated more than 420 items of coverage from 
media from over 50 media outlets. 

Professor Sun Dong, Secretary for Innovation, 
Technology and Industry of HKSAR mentioned at 
CVCF 2022 that we would be working closely with 
the Office for Attracting Strategic Enterprises to 
attract top-notch I&T enterprises and talents to 
Hong Kong to strengthen the local I&T ecosystem 
and to power up the development of tech industry 
of Hong Kong.

香港特区政府创新科技及工业局局长孙东教授在“2022
数码港创业投资论坛”上表示，会与引进重点企业办公室
紧密合作，吸引优秀创科企业和人才来港，强化本地创

科生态圈，以及推动香港科技产业发展。

Together with the concurrent Smart Living Venture 
Day, which focused on EdTech, ArtTech, GeronTech, 
and SocialTech, CVCF 2022 attracted a record-high 
attendance of 2,500 participants and 120,000 page 
views on the online platform. 

2022数码港创业投资论坛与同时举办的智慧生活
创投日（专注于教育科技、 艺术科技、 乐龄科

技及社会科技） 一共吸引2,500名与会者， 创历

史新高， 而线上平台则获得120,000次浏览量。

Cyberport 2022/23 Annual Report 

与此同时，“数码港投资者网络 ”－汇聚创投基金、私

募股权基金、家族投资办公室以及企业创投基金的投

资者专属网络，于2022/23年度促成对12间社群企业的

融资，合共4.44亿港元（5,730万美元）。今年网络亦新

增20多个投资者成员，其中多位成员拥有在大湾区及

东南亚的投资专长。“数码港投资者网络 ”自成立至今

已促进超过20.4亿港元（2.63亿美元）的投资总额，为 

75个项目提供支持。总体而言，这些成员加强网络为

初创企业创造投资的能力，同时亦提升企业集资及促

成交易能力。为促进投资者匹配成功率，我们于2022

年7月及2023年1月分别举行了两次小型数码港创业投

资论坛。iStartup平台亦继续为“数码港投资者网络”投

资者提供一个按需平台，随时直接与社群企业建立联

系。

扩大合作和知识共享 

“数码港创业投资论坛 ”作为数码港最重要的年度活

动，可让投资者分享知识和合作，加深与社群企业的

互动。数码港创业投资论坛2022为第六届活动，以混

合形式举行，主题是 “万变寻机遇，重塑增长力 ”。来

自45个国家和地区的100多位国际讲者出席了此次活

动，探讨增长机会和战略方向，包括ESG、元宇宙、

体育科技、区块链游戏、建筑科技及社会创新。数码

港创业投资论坛2022与同时举办的智慧生活创投日（专

注于教育科技、艺术科技、乐龄科技及社会科技）一共

吸引2,500名与会者，创历史新高，而线上平台则获得 

120,000次浏览量。活动亦促成逾300个投资者与初创

企业的一对一会面，并获得来自50多家媒体的420多篇

报导。

Cyberport Venture Capital Forum 2022 

2022数码港创业投资论坛

观看次数 
Views 

120,000 

Project presentation
专题报告 70+份 Investors

投资者 

260名 

Innovator showcases
创新科技展示 

110+个 
Attendees
与会人士 

2,500名 

Deal flows
项目对接

超过 
More than

300个 

Renowned speakers
知名演讲者 

100+名 

Taking Grasp on the Mainland and Overseas Development Opportunities 

Cyberport is constantly forging new connections to bridge community 
companies to development opportunities both inland and abroad. Fulfilling 
Hong Kong’s role as an international I&T hub, we help the Mainland companies 
go out and international companies come in, leveraging Hong Kong as their 
regional base for success in the GBA, the Mainland, and Asia-Pacific region. 

We signed several Memorandums of Understanding (MoUs) with the Mainland 
and Overseas partners in 2022/23. These include with China Resources 
Enterprise to nurture and invest in Smart Living start-ups; with the Shanghai 
Park Development Enterprise Lingang Group to help start-ups establish a 
foothold on the Mainland; with ABC International Holdings Limited to promote 
exchange in financial innovation between Hong Kong and the Mainland. 
Our collaborations with DMALL, Asia’s largest smart retail platform, and JS 
Global Lifestyle helped foster a diverse Smart Living innovative community. 
Cyberport also signed an MoU with the Dubai Future Foundation to promote 
I&T collaboration between Hong Kong and the Middle East. 

把握内地及海外发展机遇

数码港不断建立新的联系，为社群企业在内地及海外

的发展机会牵线搭桥。为发挥香港作为国际创科枢

纽的角色，我们利用香港作为内地及国际公司在大湾

区、内地及亚太地区取得成功的区域性基地，帮助内

地公司走出去，国际公司走进来。

我们在2022/23年度已与内地及海外合作伙伴签署多份

谅解备忘录，其中包括与华润创业合作，培育和投资

智慧生活初创企业 ；与上海园区开发企业临港集团合

作，帮助初创企业落户内地 ；与农银国际控股有限公

司促进香港与内地科技企业的金融创新交流。我们与

亚洲最大的智慧零售平台多点DMALL及JS环球生活达

成合作协议，共同培育多样化的智慧生活创新社群。

数码港亦与迪拜未来基金会签署谅解备忘录，以促进

香港与中东的创科合作。

数码港 2022/23 年报7676 7777 
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We welcomed several Mainland delegation visits, including by the Guangdong 
and Shandong Provincial People’s Governments, the Hainan Free Trade 
Port and Fullsing Internet Industrial Park, the World Frontier Science and 
Technology Conference Committee. Strengthening ties with the Mainland, 
promoting Hong Kong’s integration into national development. 

Overseas Outreach Ever-Expanding 

With MENA markets becoming more important, Cyberport hosted the Asia MENA 
Culture Technology Economic Collaboration Forum to connect Hong Kong’s 
creative, cultural, and Digital Entertainment industries with a Saudi delegation 
to explore collaboration. We also organised a Scaling Hong Kong to the Nordics 
delegation for Digital Entertainment and game development companies to 
explore opportunities with renowned game companies in Finland, Sweden, and 
Denmark. 

– Established a decentralised food service platform powered by patented AIoT hot-
chain FoodTech
利用智能物联网热链食品科技专利建立了去中心化餐饮服务平台 

– A Cyberport Incubation Programme alumnus, Smart-Space user, and Cyberport 
Macro Fund investee 
“数码港培育计划”已毕业的培育公司、Smart-Space用户及获“数码港投资创业基
金”投资公司 

– Forbes Asia 100 to Watch 
福布斯亚太区值得关注的 100 家企业 

– Winner of the Hong Kong Retail Innovation Grand Award
香港零售科技创新大奖得主 

– HKTDC Start-up Express winner
香港贸发局创业快线优胜者 

– Expanded to Japan and Vietnam markets
业务拓展至日本及越南市场Jason Chen 陈隽 

– Successfully completed Pre-A financing during the year, accumulating over HK$35CEO and Co-founder of Kamakura Foods 
Limited (Wada Bento) million in fund-raising
株式会社镰仓食品有限公司（和田便当） 年内成功完成 Pre-A轮融资，累计融资逾3,500万港元
行政总裁及共同创办人 

Cyberport Incubated Company – 
Wada Bento
数码港培育企业 – 和田便当

From the Founder:
创办人表示： 
“Wada Bento deeply appreciates Cyberport’s invaluable support. The 
investment we received through the Cyberport Macro Fund has been a 
crucial catalyst for our growth and expansion. The Cyberport team has 
also been an incredible partner in our international outreach efforts. Their 
comprehensive support, from providing a dedicated studio for hardware 
fabrication and certification to funding assistance for securing overseas 
patents, has been essential and profound.” 

“和田便当对数码港的宝贵支持表示感谢。我们透过 ‘数码港投资创业基金 ’获得的投
资，对我们的成长和扩张起到了非常关键的推动作用。在我们的国际拓展工作中，

数码港团队亦是我们不可多得的合作伙伴。他们提供了全面的支持，从提供专门的

工作室进行硬件制造和认证、到为获得海外专利提供资金援助，这些支持至关重要

且影响深远。” 

GBA Links Established and Strengthened 建立和加强大湾区联系

To  support  expansion  into  the  GBA  and  the  Mainland,  Cyberport  continued  为支持企业向大湾区及内地扩展，数码港继续合办  

to  co-organise  the  Hong  Kong  Chapter  of  the  state-level  “Maker  in  China”  2022年“创客中国”国际中小企业创新创业大赛香港分
SME Innovation and Entrepreneurship Global Contest 2022,  an international 站赛国际赛事，以期将创新企业引入内地。 

competition aimed at bringing innovative companies into the Mainland.

The top 10 finalists in the Hong Kong Chapter of the “Maker in China” SME Innovation and Entrepreneurship Global Contest received 1-on-1 business matching sessions with 
Mainland’s investors and enterprises. The champion, first runner-up, and second runner-up then represented Hong Kong and participated in the Global Final held on the Mainland, 
competing for support to enter the GBA market.

在“创客中国”国际中小企业创新创业大赛—香港分站赛入围十强的参赛队伍会获得与内地投资者及企业进行一对一项目对接的机会，首三名更会代表香港参加在内地举行的全球总决赛，争取进军大
湾区市场的支援。

数码港 2022/23 年报

Cyberport has continued to attend high-profile international events to 
showcase community solutions, create networking opportunities for community 
companies, and share thought leadership on emerging I&T developments. At the 
Asian Financial Forum 2023, for which Cyberport has been the FinTech Partner 
for seven consecutive years, 36 FinTech start-ups showcased their innovative 
solutions, with Cyberport representatives hosting a thematic forum titled “The 
Driving Forces of Virtual Asset Development in Hong Kong – Opportunities and 
Challenges”. At the Belt and Road Summit 2022, eight community companies 
showcased their innovative solutions online and connected with potential 
partners. Cyberport also held breakout sessions focused on the GBA to discuss 
GreenTech, sustainable FinTech, talent cultivation, and entrepreneurship 
development. Similar events were organised at the ICT Expo 2022, InnoTech 
Expo 2022, Innovation & Technology Trade Show 2022, Hong Kong FinTech Week 
2022, and the Asia Summit on Global Health 2022. 

我们接待了多个内地代表团来访，包括广东及山东省

人民政府、海南自由贸易港、复兴城互联网信息产

业园及世界前沿科技大会委员会等，强化与内地的联

系，亦促进香港融入国家发展之大局。

持续拓展海外联系

随着大中东市场日趋重要，数码港已举办亚洲与大中

东地区文化科技经济高峰论坛，将香港的创意、文化

及数码娱乐业界介绍予沙特代表团，探讨合作事宜。

我们亦已为数码娱乐和游戏开发企业组织“香港数码娱

乐及游戏企业北欧市场扩展计划”的访问团，旨在与芬

兰、瑞典及丹麦的知名游戏企业探索合作机会。

Representatives from Hong Kong’s cultural and creative industries as well as the 
Digital Entertainment sector met with a delegation from Saudi Arabia to explore 
how Hong Kong can become a gateway fostering exchanges between MENA and 
Asia.

本港文化创意产业与数码娱乐业界代表与沙特阿拉伯代表团会面， 探讨香港如何

成为促进亚洲及大中东地区交流的门户。

数码港继续参与备受瞩目的国际活动，以展示社群解

决方案、为社群企业创造建立人脉机会，以及分享新

兴创科发展的领导思维。数码港已连续七年成为亚洲

金融论坛的金融科技合作伙伴，在该论坛2023年活动

上，有36间金融科技初创企业展示创新解决方案，而

数码港代表主持 “香港虚拟资产发展的驱动力－机遇

与挑战并存”的专题论坛。在“一带一路高峰论坛2022”

上，八间社群企业在线展示了他们的创新解决方案并

与潜在合作伙伴建立联系。数码港亦已举办聚焦大湾

区的分组会议，讨论绿色科技、可持续金融科技、人

才培养以及创业发展等事宜。同类型活动包括国际资

讯科技博览2022、创科博览2022、创新及科技商贸展

览2022、香港金融科技周2022及亚洲医疗健康高峰论

坛2022亦有举办。

Cyberport 2022/23 Annual Report 7979 7878 
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An all-time high of more than 150 start-ups and SMEs, including 46 community 超过150家初创企业及中小企业（包括46家社群企业）
companies,  participated  in  the  contest.  Six  community  companies  made  it  参赛，创下历届之冠。六家社群企业跻身前十，获提

into the top 10, and were provided with over 60 business matching sessions 供牵线内地投资者及企业的60余场业务配对环节，以
with  Mainland  Chinese  investors  and  enterprises,  as  well  as  other  support  及其他拓展业务的支援。数码港社群企业分占前三甲

for  expanding  their  businesses.  The  top  three  teams  included  champion  中两个席位，包括冠军Wizpresso及亚军尖思科研有
Wizpresso and first runner-up Gense Technologies, both of whom are Cyberport 限公司。两家公司代表香港参加全球大赛，与其他全

companies. They went on to represent Hong Kong at the Global Contest, where 球顶尖队伍竞争，寻求与内地投资者配对、落户内地

they competed against other global top teams for opportunities to match with 科技园及获内地指导的机会。除了促进全球创科交流

investors, land in technology parks, and receive mentorship in the Mainland. In 外，比赛亦培育超过180项专利成果，创下历史新高。
addition to fostering global I&T exchange, the contest culminated in over 180 
patents, reaching a record high. 

Cyberport renewed the “Road to GBA”  programme  with PwC Hong Kong to help 数码港与罗兵咸永道香港续办“走进湾区”计划，协助
more start-ups enter the GBA. While the first edition, Road to GBA Start-up 更多初创企业进入大湾区。首届“走进湾区创业计划大
Challenge, connected community companies with GBA investors, clients, and 赛 ”通过比赛的形式，将社群企业与大湾区投资者、
partners  through  a  competition,  the  Road  to  GBA  Start-up  Programme  2.0  客户及合作伙伴联系起来，而“走进湾区创业计划2.0”
was repositioned as an incubation programme. By recruiting cluster-specific 则被重新定位为一项培育计划。该计划每年分阶段招

start-ups  in  phases  each  year,  the  programme  is  designed  to  provide  募特定集群的初创企业，旨在提供全面、度身订造的

full-fledged, tailored support and training. The first phase enabled 11 FinTech 支援及培训。该计划首阶段有11家金融科技及绿色金
and green finance companies to participate in a six-month GBA Go-to-Market 融企业参加为期六个月的走进湾区计划，包括主题研

Programme,  which  included  themed  workshops,  corporate  management  讨会、企业管理咨询、投资路演、业务配对以及大湾

consultation, investment roadshows, business matching, and assistance from 区合作伙伴的协助。参与者亦获数码港科技网络成员

GBA partners. Participants also received guidance on Mainland cybersecurity, 提供内地网络安全、互联网基建及数据政策方面的指

internet  infrastructure,  and  data  policies  from  members  of  the  Cyberport  引，以加深彼此对相关监管政策及其他重要信息的了

Technology  Network  to  enhance  their  understanding  of  relevant  regulatory  解。该计划未来数个阶段的重点将转移至智慧生活及

policies and other essential information. The programme’s future phases will 数码娱乐集群。 
turn the focus to Smart Living and Digital Entertainment clusters.

At the Road to GBA Start-up Programme 2.0, 
11 selected Cyberport community companies 
in GreenTech and Green Finance were entitled 
to participate in a six-month GBA Go-to-Market 
Programme with comprehensive support and 
training. 

“走进湾区创业计划2.0”让11间获选的数码港金融科技及
绿色金融的社群企业获得为期六个月的“走进湾区”全面
支援及培训。

Further Support for Mainland Exploration 

Beyond the GBA, Cyberport’s Overseas/Mainland Market Development Support 
Scheme (MDSS) continued to enable community companies to explore Mainland 
and international opportunities. MDSS offers incubatees or CCMF grantees up 
to HK$200,000 in subsidies to join delegations, trade shows, and exhibitions, 
engage in landing services, and utilise online and offline marketing services in 
the Mainland and overseas. In 2022/23, the scheme saw a threefold increase in 
applications from the previous year, with 91 received, supporting 60 marketing 
and outreach projects and helping start-ups rebound after the pandemic. 
This year, MDSS-related financial assistance reached HK$2.91 million, nearly 
threefold as compared with 2021/22. 

支持社群企业在内地发展

除大湾区以外，数码港的 “海外及内地市场推广计划 ”

继续协助社群企业开拓内地及国际商机。该计划向培

育公司或数码港创意微型基金资助项目提供高达20

万港元资助，以参加考察团、商展，进行落地服务，

并在内地及海外利用线上及线下市场营销服务。在  

2022/23年度，该计划收到的申请较上年度增加三倍，

共收到91份申请，资助60个市场推广及拓展项目，并

帮助初创企业在疫情过后实现反弹。今年，与海外及

内地市场推广计划相关的财政支援达到291万港元，较 

2021/22年度增加接近三倍。

After the pandemic and full resumption of international travel in Hong Kong, 
Cyberport promptly organised start-ups to visit the Greater Bay Area, Japan, 
and Israel, helping them to gain a deeper understanding of the emerging 
markets to prepare for business expansion. Meanwhile, Cyberport companies 
continued to expand to the Mainland and overseas, with extensive business 
expansions by nearly 190 incubatees and incubation alumni establishing a 
presence on the Mainland and more than 30 overseas countries, such as 
Australia, Canada, Japan, Malaysia, Singapore, Thailand, the Middle East, the 
UK, etc. The Cyberport start-up community showcases international diversity, 
with one of four onsite company founders originating from non-local regions. 

自疫情过后香港全面与国际恢复往来，数码港迅速组

织初创企业访问大湾区、日本及以色列，助力初创企

业加深了解新兴市场，为拓展业务作好准备。同时，

数码港企业继续拓展内地及海外市场，接近190家培育

企业及已毕业的培育企业拓展业务至内地及30多个海

外国家，包括澳洲、加拿大、日本、马来西亚、新加

坡、泰国、中东、英国等。数码港初创社群亦展现国

际多元性，四分一驻园区企业创办人来自外地。

In January 2023, Cyberport led 21 community 
start-ups to Tokyo in Japan and met with the 
Tokyo Metropolitan Government, Pasona Group, 
Mizuho Bank, and visited co-working spaces 
including Plug & Play, Fingate and Fincity.Tokyo 
to learn about the Japanese working culture and 
explore the business model for Hong Kong start-
ups landing in Japan. 

2023年1月，数码港带领21间社群初创企业到访日本东
京，先后拜访东京都政府、Pasona Group、瑞穗银行，并
参观共享办公室包括Plug & Play、Fingate 和Fincity.Tokyo，
了解日本工作文化，及探索香港初创在当地营商模式。 

Cyberport and Cyberport Technology Network 
member Check Point Software Technologies 
( C h e c k  P o i n t )  c o - o r g a n i s e d  “ S e c u r e  b y  
Innovation”, sponsoring start-ups to visit Israel, 
including part ic ipat ion in Cyber Week 2023,  
visiting Check Point’s headquarters in Israel and 
engaging in one-on-one meetings. These helped 
enhance start-up founders’ understanding of 
the Israeli market environment, laying a solid 
foundation for their expansion into the Middle East 
market.

数码港联同“数码港科技网络”成员Check Point Software 
Technologies (Check Point)合办“网络安全创新计划”，资助
初创企业前往以色列交流，包括参与Cyber Week 2023及
参观Check Point以色列总部，并进行一对一会面，加强
初创企业了解当地市场环境，为开拓中东市场打好基

础。

Outreach Remains Critical in Global Environment 

Cyberport is well-positioned to navigate post-pandemic challenges, and 
reinforce the CMF and CIN to a position of strength. We will ensure promising 
start-ups receive the financial support they need and Hong Kong’s I&T industry 
remains competitive, essential at this critical juncture in global development. 
We will help community companies expand regionally and internationally to 
capitalise on opportunities (including RCEP and ASEAN), while connecting 
global companies to GBA, the Mainland, and the Asia-Pacific region via Hong 
Kong. Cyberport will also help community companies capture Mainland 
opportunities, and assist Hong Kong to further its contributions as an 
international I&T hub, enhancing its role as a gateway between the Mainland 
and the rest of the world. With these measures in place, our community 
looks set to capitalise on opportunities and launch members to further 
accomplishment. 

对外拓展在全球经济环境中仍是关键

数码港已准备好应对后疫情时代的挑战，并加强“数码

港投资创业基金”及“数码港投资者网络”的优势。我们

将确保有前景的初创企业获得所需的资金支持，同时

确保香港的创科产业仍具竞争力，这在全球发展的关

键时刻至关重要。我们将帮助社群企业拓展地区及国

际业务，以捕获商机（包括《区域全面经济伙伴关系协

定》及东盟市场），同时透过香港建立全球企业与大湾

区、内地及亚太地区之间的联系。数码港亦会协助社

群企业把握内地机遇，并支援香港进一步发展为国际

创科枢纽，加强其作为内地与世界其他地区之间的门

户角色。在落实这些措施后，我们的社群有望把握市

场机遇并带领成员取得更大成就。
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